<内心却一天新似一天> 1/3 -1/9/2011
所 以 ， 我 们 不 丧 胆 。 外 体 虽 然 毁 坏 ， 内 心 却 一 天 新 似 一 天 。 我 们 这 至 暂 至 轻 的 苦 楚 ， 要 为 我 们 成 就 极 重 无 比 、 永 远 的 荣 耀 。原 来 我 们 不 是 顾 念 所 见 的 ， 乃 是 顾 念 所 不 见 的 ； 因 为 所 见 的 是 暂 时 的 ， 所 不 见 的 是 永 远 的 。(林後 4:16-17)

Therefore we do not lose heart. Though outwardly we are wasting away, yet inwardly we are being renewed day by day.  For our light and momentary troubles are achieving for us an eternal glory that far outweighs them all.  So we fix our eyes not on what is seen, but on what is unseen, since what is seen is temporary, but what is unseen is eternal. (2 Corinthians 4: 16-17)
从 前 所 写 的 圣 经 都 是 为 教 训 我 们 写 的 ， 叫 我 们 因 圣 经 所 生 的 忍 耐 和 安 慰 可 以 得 着 盼 望 。(羅马书15:4)

For everything that was written in the past was written to teach us, so that through the endurance taught in the Scriptures and the encouragement they provide we might have hope. (Romans 15:4)
默想祷告: 在一次与家人的感恩分享中, 妻子回想当年从越南逃难, 到了一个荒岛的难民营, 身上一无所有, 卻沒有忧心忡忡; 因为她和家人都怀著希望等候联合国安排转送美国-那是他们夢寐以求的居所。我也接著说2009八月我中風后虽然半身瘫痪,不知日后生活如何,但藉著神话语的应许, 全心依靠仰望, 知道外体虽然毁坏 ，内心却一天新似一天。许多人将盼望建立在短暂属世的價值观上, 以至盼望变成失望, 理想变成幻想。原來从圣经中追求認识神, 才是我们获得忍耐和安慰, 並得著盼望的真正源头。所以我现在唱 “当转眼仰望耶稣” 这首圣诗的時候, 才深切领会到歌辞的意义。祈愿在2011, 我们把今生、永生的盼望定睛在那創始成终的主耶稣身上, 放棄用人的方法來建立自已的生命蓝图, 因为神的应许永不落空。讓我们存感恩的心,充满盼望的心來过荣神益人的生活,奉主耶稣圣名祈求, 阿们。(陈炽弟兄分享)
Meditation & Prayer: During our family sharing time, my wife Sarah recaps her ordeal escaping the Vietnam Communist regime & landed on an unpopulated arid island. But the whole family was filled with excitement, in spite of scarce possessions. Because they had high hope that the UN Refugee Commission would resettle the family in U.S. -their dream land. I also share that shortly after my stroke paralysis in 2009; I did not give up, knowing that God’s healing power is mighty, only if He is willing. Many people build their hope upon transient & secular values which quickly result in disillusionment. Only through understanding and practicing the word of God we could truly gain hope, and not lose heart, as expressed in the lyrics of one golden hymn “Turn Your Eye Upon Jesus” As we enter another new year, let us make a commitment to live a life that manifests our real hope in Jesus; instead of mapping out our own itinerary that leads to utter despair. In Jesus holy name we pray, amen. (Brother Mike Chan’s sharing)
代祷: Prayer Request:

· 请为荣神網站新设计祷告, 求主赐设计同工智慧, 早日完成。
· 请为荣神 “箴言讲座” 後期制作祷告, 希望尽早能剪輯完畢。
